
 
        Participació Ciutadana 
 

         Estructura Territorial 
 

 1

 

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRIC TE 4 

 
 
 
Núm.:  1/2021 
Caràcter:  ORDINARI 
Data:  24 de març de 2021 
Horari:  De 18.30h a 20,30 h 
Lloc:  Reunió telemàtica 
 
 

Hi assisteixen:   

Jennifer Ramírez Porras Presidenta  

Daniel Utges Mampel Vicepresident i Representant AV Can Palet de Vista Alegre 

Carles Massallé  Bainad Representant Grup municipal ERC-MES 

Jose Antonio Jurado Aljama Representant Grup municipal Tot per Terrassa 

Esther Nosas Buenacasa Representant AV Ca n’Aurell 

Xavier Carrobé Capella Representant AP Sector Vista Alegre de Terrassa 

Gregorio Ramírez Cañada Representant AV La Cogullada 

Maria Sofia Camilo Gómez Representant AV Torrent de les Carbonelles 

Miquel Losada Férriz Representant AV Roc Blanc 

Pere Macià Sabaté Representant AV La Maurina 

Francisco Vera Granados Representant Plataforma x La Maurina 

Eduardo Mendez Rodríguez Representant Associació Comerciants  

Carmen Roldán Zambrana Representant AS d'entitats culturals 

Maria Amparo Santamaria Tejada Representant Suplent AV Les Martines 

Eva Candela López Representant Suplent Grup municipal PSC 

Natividad Sánchez Lara Representant AS d'entitats capacitats diverses 

Miquel Armengol Barniol Representant Comunitat educativa secundària 

Mónica Rodríguez Alonso Representant AS d'entitats culturals 

Daniel Basco  Graell Representat Suplent AS d'entitats esportives 

Membres absents:   

Isabel Fuentes Carmona Veïna barri La Maurina 

Leonor Arcos Maldonado Representant AS d'entitats culturals 

Lucio Villasol González Representant Grup Municipal PSC 

Juan Navajas Morales Representant Grup municipal Ciutadans 

Maria Teresa Salvo Rifá Representant Grup municipal Junts per Terrassa 

Juan Madico Ruiz Representant AS d'entitats Gent Gran 

Membres excusats:   

Francisco Madero López Representant AV Les Martines 

Daniel Través Cruz Veí barri Can Palet de Vista Alegre 

Mariona Rierola Carré Associació Comerciants Ca N’aurell 
 

José Ramón Plaza Rodríguez Representant AS d'entitats esportives 

Raúl Muñoz Fornieles Representant AS d'entitats educatives 

Acta aprovada a la sessió 2/2021 del Consell. Signada digitalment per la regidora, Sra. 
Jennifer Ramírez Porras en data 6 de juliol de 2021 
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També hi assisteixen:   
Isaac Albert Agut Tinent d'alcalde Àrea Serveis Generals i Govern Obert 

Emilia Andreu Almécija Directora Àrea Economia Finances Serveis Generals i Govern 
Obert 

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana 

Lucia Linuesa Junquero Director de Serveis Serveis Socials 

David Garcia Castelló Director de serveis de Serveis econòmics 

Eva Magaña González Directora Programa Estructura Territorial i Atenció Ciutadana 

  
Mª Ángeles Bejarano 
Trujillo Secretària 

 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta Consell Municipal del dia 10 de desembre de 2020 
2. Actualització de la informació del pressupost municipal 2021, a càrrec del tinent 

d’alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut 
3.  Dinamització Consells Municipals de Districte 
4.  Informacions de Presidència 
5.  Precs i preguntes 
6.  Consultes de la ciutadania 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1.Aprovació de l'acta del Consell Municipal 10 de d esembre de 2020 
 
Obre la sessió la presidenta del Consell la Sra. Jennifer Ramírez i dona les gràcies a tots els 
consellers per la seva assistència. Introdueix el primer punt de l'ordre del dia. Pregunta als 
consellers si hi ha alguna esmena a fer a l'acta de l'anterior Consell Municipal del Districte. Com 
que no n'hi ha cap, s'aprova l'acta. 
 
2. Actualització de la informació del pressupost mu nicipal 2021, a càrrec del tinent 
d’alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut 
 
La Sra. Jennifer Ramírez dona pas al segon punt de l'ordre del dia. Dona la benvinguda al Sr. 
Isaac Albert (Tinent d'alcalde de l' Àrea Serveis Generals i Govern Obert) que procedeix a 
l'exposició d'aquest punt. (ANNEX 1). 
 
Un cop finalitzada la presentació, la Presidència obrí el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula el Sr. Daniel Utges i pregunta si seran capaços de executar tot el pressupost. 
Respon el Sr. Isaac Albert i diu que si seran capaços i que de fet tot el que no s'executi amb 
l'eliminació temporal de les regles fiscals, es pot guardar per l'any vinent i això de fet ens pot 
salvar el pressupost del 2022. S'està fent un seguiment molt acurat de les execucions de les 
subvencions. Tot allò que es pugui preveure que no s'executarà es farà una modificació de 
partida. No s'ha posat cap inversió que no tingui projecte. 
 
Pregunta el Sr. Daniel Utges sobre la no inclusió dels fons Next Generation. Respon el Sr. 
Isaac Albert que  aquests fons són un món apart. Es tracta de 140.000.000 d'euros que arriben 
a l'Estat. 70.000 milions com a préstec i 70.000 milions a fons molt determinats per projectes 
molt concrets. Aquests fons, demanen projectes de cooperació públic-privat, transformadors i 
que aglutinin diferents administracions. S'han generat com a Ajuntament  15 projectes. La gran 
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majoria d'aquest no són Next Generation però si que són projectes que ens serviran per futurs 
fons europeus. S'està treballant molt de la mà amb la Generalitat i hi ha projectes propis que 
està molt ben situats i que tenen a veure amb l'audiovisual i que pot rebre molts recursos.  
 
Pren de nou la paraula el Sr. Daniel Utges i comenta que s'ha dit que Via Pública rebrà un milió 
d'euros extra sobre el pressupost. Fa dies que la seva associació va parlar amb el servei per a 
la reparació de les voreres i la resposta va ser que no hi havia. pressupost. Pregunta si poden 
insistir de nou en aquest tema.  
Respon el Sr. Isaac Albert que s'ha parlat amb els directors de totes les àrees per què posin 
sobre la taula totes les necessitats.  
 
Pren de nou la paraula el Sr. Daniel Utges i comenta que fa quatre anys es va aprovar el PAM 
per fer una pista poliesportiva a Can Palet de Vista Alegre. Encara no hi ha projecte i si no hi ha 
projecte no es pot executar. Pregunta que podrien fer per tirar aquest tema endavant.  
Respon el Sr. Isaac Albert i explica que al pressupost del 2022, a inversions, hauria d'haver el 
projecte de la pista poliesportiva. Això voldrà dir que si s'adjudica el projecte, acte seguit hi ha 
d'haver  l'adjudicació i l'obra. Això vol dir que al pressupost del 2023 has de tenir els diners per 
fer l'inversió. Això no es pot fer amb superàvit per què no es pot garantir la inversió per al 2022.  
 
Pren la paraula el Sr. Pere Macià felicita per la presentació i comenta que a la part de Territori i 
Sostenibilitat hi ha 5,1 milions d'euros d'augment en diferents àmbits. En referència al milió 
d'euros que s'invertirà al Mundial de Hoquei, quins beneficis en treurà la ciutat?  
Respon el Sr. Isaac Albert que moltes ciutats pagarien per tenir un tret diferencial i que les 
situessin en el mapa com té Terrassa amb l´hoquei. El Mundial ens permet invertir i adequar un 
estadi que el fa servir l'equip de futbol, un estadi en el que no s'inverteix  des de l'any 1992. 
D'aquest milió d'euros els equips no reben res, els diners van a la Federación Española de 
Hoquei 
Pren de nou la paraula el Sr. Pere Macià i pregunta quin es el cost total d'aquest Mundial 
d'hoquei.  
Respon el Sr. Isaac Albert que el Mundial està pressupostat en uns 4,2 milions d'euros. 1,2 
milions d'euros d'aportació de l'Ajuntament, 1,2 milions d'euros la Diputació i 1,2 milions d'euros 
la Generalitat i la resta la Federación com a organitzadora. La inversió a l'estadi és un altre 
tema que s'havia de fer. Ens gastarem allò que la Federació pugui justificar. 
 
Pren la paraula el Sr. Daniel Basco i comenta que la inversió a l'estadi és necessària. Per altra 
banda comenta que el Consejo Superior de Deportes farà una aportació gran en aquest tema. 
Respon el Sr. Isaac Albert i diu que el Consejo Superior de Deportes el que fa es obrir una línia 
de subvencions per inversió que ens ajudarà en l'àmbit de les obres que s'han de fer a l'estadi. 
La voluntat de buscar recursos fora la tenim. 
 
Pren la paraula el Sr. Eduardo Méndez i pregunta quina quantitat està destinada a comerç en 
aquest superàvit. 
Respon el Sr. Isaac Albert que el pressupost ordinari ja té partida en l'àmbit de comerç. Amb el 
superàvit fem una aportació extraordinària de recursos de 700.000 euros que van destinats a 
fer el Pla Director de Comerç, per la Plataforma Digital Terrassa Indústria, etc. Hi ha una sèrie 
de partides vinculades a l'activitat econòmica. La voluntat es desenvolupar el Pla Director de 
Comerç 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i recorda que al Pla de Xoc en el que el comerç tenia 
un impacte molt evident. Es va fer la campanya de Nadal, la diagnosi dels eixos comercials i 
s'està treballant l'eix comercial del mercat de la Independència.  
Pren de nou la paraula el Sr.  Isaac Albert i explica que hi ha 1,3 milions d'euros per ajudes 
directes a sectors afectats, PIMES i autònoms, que bàsicament és sector comerç, més els 
recursos pel Pla Director. 
 
Pren la paraula el Sr. Gregorio Ramírez i pregunta si es dotarà de pressupost l'Oficina Tècnica 
de Les Rieres. Pregunta també en referència  a les ajudes a les plaques fotovoltaiques. 
Pregunta si hi ha prevista alguna partida per comprar sol per millorar els equipaments esportius 
de la ciutat. 
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Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i posa de manifest que quan es parla de partides 
pressupostàries, els diners no es que vagin a l'oficina tècnica o a un altre lloc, si no que va 
destinat a una partida pressupostària que en aquest cas seria la Regidoria de Rieres. Aquest 
any s'ha dotat aquest pressupost. La Taula de Rieres, es reunirà el proper mes i és on podem 
parlar més en profunditat d'aquest tema. L'oficina tècnica fa de nexe d'unió entre les entitats i 
les administracions.  
Pren la paraula el Sr. Isaac Albert i respon que en quant a les fotovoltaiques des de un punt de 
vista de bonificacions, estem al màxim que permet la Llei d'Hisendes Locals. Podríem plantejar-
nos una línia de subvencions per la col·locació de plaques fotovoltaiques, però no ho podem fer 
amb superàvit. 
Continua el Sr. Isaac Albert i posa de manifest que hi ha un dèficit d'equipaments esportius a la 
ciutat. Aquest any, en el pressupost ordinari hi ha un esforç en el manteniment d'equipaments 
esportius i en posar al dia diferents equipaments com cobrir una pista poliesportiva. S'està 
posant en marxa una iniciativa com la utilització de naus industrials per a determinades 
activitats que es poden fer en aquestes naus.  
 
Pren la paraula el Sr. Paco Vera i comenta que al Casal Francisca Redondo falten elements 
bàsics per a dur a terme les activitats. Comenta que l'Associació de Veïns es paga ella la 
connexió a Internet. 
Pren la paraula el Sr. Pere Macià i comenta que ells sempre han pagat la connexió a Internet, 
tant quan estaven al Maria Aurèlia Capmany com ara al Francisca Redondo.  
Pren la paraula el Sr. Isaac Albert i explica que al pressupost aprovat al mes de desembre hi ha 
una partida de manteniment dels equipaments municipals. És evident que no hi una partida 
amb el nom del Casal Cívic Francisca Redondo, però existeix la partida. Hi ha un projecte per 
dotar de WIFI els equipaments municipals. 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i diu que al Francisca Redondo es va acceptar la 
finalització de l'obra i efectivament hi havia moltes coses que fer. Pel que fa al WIFI és una de 
les coses que es poden subvencionar a través de les subvencions de l'Ajuntament. 
Pren de nou la paraula el Sr. Paco Vera i diu que no entén que s'hagi entregat aquest Casal 
amb aquestes deficiències. 
Pren la paraula la Sra. Eva Magaña i diu que el casal te cobertes totes les necessitats 
bàsiques. Demana quines són les necessitats que ha tingut l'associació que no s'hagin vist 
cobertes per tal de donar una resposta a les mateixes. 
Pren la paraula el Sr. Vera i diu que falten taules i cadires, falta un projector, bústies per al 
correu. 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i diu que ara no s'estan fent activitats. Quan es tornin a 
fer, si tenen alguna necessitat d'algun material en concret i no està disponible al casal es mirarà 
d'aconseguir per a que l'activitat es pugui realitzar. 
 
Pren la paraula el Sr. Xavier Carrobé i pregunta en referència a les càmeres de vigilància que 
s'havien d'instal·lar al barri. 
Respon la Sra. Jennifer Ramírez i explica que hi havia dues línies. Una referent als residus  i 
l'altra de seguretat en els punts de més baixa densitat. A finals d'any podran estar instal.lades i 
s'està fent un estudi per ubicar-les. Al proper consell es donarà més informació 
Pren de nou la paraula el Sr. Xavier Carrobé i demana reunions mes concretes amb els barris 
disseminats. 
 
Pren la paraula la Sra. Sofia Camilo i demana, en referència a Les Carbonelles més atenció al 
seu barri. 
Respon la Sra. Jennifer Ramírez que s'està treballant juntament amb l'Associació de Veïns de 
Les Martines. S'està fent la zona de jocs infantils a la placeta del Somnis. Es van fer actuacions 
d'emergència al Torrent del Salt, al carrer Mas d'en Canet s'està regulant l'alta densitat de 
trànsit. 
 
La Presidència dona pas al següent punt de l'ordre del dia. 
 



 
        Participació Ciutadana 
 

         Estructura Territorial 
 

 6

3. Dinamització Consells Municipals de Districte  
 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que durant l'any 2020 es va decidir destinar 
200€ a una activitat de dinamització d'Sketchers, que per les restriccions de la COVID-19 no es 
va poder fer, i  9.800,00€ destinats a la lluita contra la crisi sanitària, social i econòmica 
provocada per la pandèmia. Es van repartir de la següent manera: 3.000€ a esplais diaris, 
3.000€ al rebost de la Creu Roja, 1.900€ a l'Associació Raíces i 1.900€ a Càritas 
 
La Presidència cedeix la paraula a la Sra. Lucia Linuesa, Directora de Serveis Socials que 
procedeix a fer el retorn dels diners d'aquesta partida dedicada a finalitats socials. (ANNEX 2) 
 
Pren la paraula la Sra. Mónica Rodríguez i pregunta si la Fundació Maria Auxiliadora ha rebut 
alguna ajuda extra, encara que no sigui d'aquest consell municipal de districte. 
Respon la Sra. Lucia Linuesa que efectivament ha rebut una donació de 2.500€ del Districte 6. 
Des de la direcció de l'Àrea s'ha mirat de repartir i que totes les entitats tinguessin alguna 
dotació econòmica 
 
Pren la paraula la Sra. Mª Ángeles Bejarano per explicar la dinamització comunitària per al 
2021. Informa que en la nova línia de subvenció, Suport a entitats i agents territorials, amb 
representació als Consells Municipals, per donar resposta als reptes i les necessitats 
detectades al districte, al Districte 4 s’ha presentat una sol·licitud a càrrec de l'AV de La 
Maurina que ha actuat en representació de les diferents entitats que  formen part del projecte. 
Aquestes han estat les següents: Diables Maurina de Terrassa, Assoc. Cultural les Bruixes de 
Pedra Blanca, AAVV Can Palet de Vista Alegre, AV Ca n'Aurell, Plataforma x La Maurina, 
Associació Daus Vallès i  Avv Roc Blanc . 
El títol del projecte presentant és : "Riuada d'activitats en el D4". Es tracta d'una jornada on es 
pretén englobar cultura popular, amor als animals, pintura i història per posar en valor el 
districte, els nostres comerços i els punts d'interès de districte. 
Les activitats que es duran a terme seran las següents: 
1-Coneixent el D4: es tracta de generar un mapa a través del google maps per donar valor al 
districte, situar totes les entitats, els comerços, punts d'interès i generar rutes per poder visitar 
el districte. Si les restriccions del COVID-19 ho permeten, es plantejaria realitzar aquestes 
sortides en petits grups.  
2- Riuada d'entitats de cultura popular: Totes les entitats de cultura popular del districte, 
realitzaran una trobada per celebrar la trobada veïnal i la fi de l'època COVID-19. Les entitats 
són Diables de la Maurina, Drack Baluk de Can Aurell, So'm Maurina, Castellers de Terrassa. 
3-Ells si ho farien: Un matí en el coneixement de les mascotes. Enfocada, principalment, als 
gossos. L'idea es fer de promotors per a l'ajuda del Centre d'Atenció d'Animals Domèstics de 
Terrassa. Es realitzarà una exhibició d'animals per a la promoció de l'adopció, així com la 
docència i educació de com cuidar i tenir cura dels animals. 
4-D4 Sketchers: Serà un grup de dibuixants per tractar d'impulsar el dibuix i la història, al 
Districte 4, in situ. Els participants d'aquesta activitat, dibuixaran el que observin amb múltiples 
tècniques de dibuix. 
 
L’import total del projecte és de 10.750,00€ 
 
Entre tots els Districtes s'han presentat un total de 10 propostes de sol·licituds per a aquesta 
línia, tot i que després de revisar el contingut de les peticions, s'ha considerat valorar la 
sol·licitud de l'AV Segle XX, amb el projecte "Dinamització activitats per a joves", segons els 
criteris de l'altra línia de què disposa el servei per a l'atorgament de les subvencions, per un 
millor ajustament a l'objecte de la línia.  
Així es valoraran 9 propostes amb un pressupost sol·licitat total de 75.840,69 € 
 
Encara no us podem confirmar quan estaran tots els projectes valorats dels 7 districtes de la 
ciutat per poder fer l’atorgament de la subvenció. 
De seguida que tinguem confirmació us informarem puntualment. 
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Pren la paraula el Sr. Daniel Utges i comenta si es podrien reajustar per poder fer-los entrar 
tots dintre dels 70.000€ dels que es disposen. 
Respon la Sra. Mª Ángeles Bejarano i diu que encara s'han d'acabar de valorar els projectes 
amb els criteris de puntuació.  
 
 
4. Informacions de Presidència  
 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i informa que en aquesta sessió tocaria renovar la 
vicepresidència, tal i com estableix l’art. 32 del Reglament de Participació Ciutadana. Donades 
les circumstàncies excepcionals de la pandèmia i que, en alguns Consells l’elecció no es va fer 
el dia de la constitució, s’ha posposat a la propera reunió. 
 
Tot i així,  podeu anar pensant en si voleu presentar la vostra candidatura per  tal de poder fer 
l'elecció del càrrec de la vicepresidència del consell en la propera sessió. (S'ha de renovar cada 
2 anys, es pot presentar de nou el vicepresident/a anterior i si surt reelegit pot tornar a exercir 
la vicepresidència). 
 
Per altra banda informa que s’està treballant una proposta que es presentarà a les entitats dels 
nuclis de baixa densitat després de Setmana Santa per crear un espai de treball conjunt sobre 
els temes comuns que els afecten. Els espais als quals ens referim són: al Districte 2 
habitatges Mancomunitat, al Districte 4 Can Palet de Vista Alegre, Vista Alegre, Les Martines i 
Les Carbonelles, al Districte 5 Els Caus-Pinetons, Can Carbonell, Pla del Bonaire el Garrot i 
Can Gonteres , al Districte 6 La Font de l'Espardenyera i al Districte 7 Can Parellada i Les 
Fonts. 
 
S'informa també que s’ha començat a dissenyar un nou procés de pressupost participatiu. Tot i 
que està encara per dibuixar la metodologia exacta, i s’està acabant de treballar amb tots els 
grups municipals, sí que us podem avançar ara les grans línies que el conformaran, i també 
que la plataforma Participa a Terrassa hi jugarà un paper important per a la recollida de 
propostes i el seguiment de tot el procés.  

L’objectiu d’aquesta participació serà doble. Per una banda, es vol fer partícip la ciutadania en 
la construcció d’idees i propostes per a la ciutat. Per l’altra, es pretén enfortir el paper de tots 
els consells i els espais estables de participació, entre ells els Consells de Districte. Així, s’està 
dissenyat un circuït on els consells, el determinat per a cada proposta, territorial o sectorial, 
rebran les propostes fetes per la ciutadania i les treballarà i els hi donarà forma en una sessió 
dinamitzada de construcció de propostes.  

Es delimitaran uns àmbits als quals s’hi hauran de referir les propostes, acotades a despesa 
corrent, no inversió, i s’hi recolliran les idees de la ciutadania o col·lectiu per ser treballades, 
debatudes i prioritzades després als consells. Es preveu fer la recollida abans de l’estiu i el 
treball als consells a partir de setembre.  

Per últim, es traslladarà al govern municipal el resultat de tot aquest treball i s’estudiarà quines 
propostes incloure al pressupost 2022. En tot aquest procés es comptarà amb 
l’acompanyament dels serveis tècnics municipals, i com a finalització es farà un retorn a través 
de la plataforma.  

Comenta que s’està acabant de dissenyar tota la metodologia i el calendari. Ara s’han definit 
les línies més generals, però s’anirà informant. 
 
Pren la paraula la Sra. Mª Ángeles Bejarano i recorda que fa un temps es va fer una sessió 
informativa sobre la web participa, alguns del membres del CMD4 no la coneixen i es per això 
que comparteix un petit vídeo de presentació que hi ha a la web. 
 
Pren de nou la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i informa que el 9 de Juliol es celebrarà un Ple 
de dones. Prèviament al Ple es farà un treball amb les regidores i les entitats de la ciutat sobre 
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dos temes: els drets de les dones en l’àmbit laboral i de les cures i el dret de les dones a 
eradicar les violències masclistes. 

Convida a participar en aquest procés participatiu, a totes les entitats que incorporen la 
perspectiva de gènere al seu funcionament i que treballen per la igualtat. 

Totes les persones interessades poden enviar un mail a polgenere@terrassa.cat 

Per altra banda s'informa sobre la Transformació urbanística de l’àmbit del Vapor Cortès: naus 
situades al c/ Bruc (barri de Ca n’Aurell). S’ha aprovat inicialment a la Junta de Govern de 
Terrassa el Pla Especial perquè les naus industrials d’aquest espai cedides a la Fundació 
Terrassenca Prodis adoptin l’ús d’equipaments de serveis socials. Aquestes naus acolliran les 
futures instal.lacions destinades a l’assistència i la promoció de les persones adultes amb 
discapacitat intel·lectual, malaltia mental o paràlisi cerebral. 
 
 
5. Precs i preguntes. 
        
Pren la paraula el Sr. Daniel Utges i comenta la participació de l'AV de Can Palet de Vista 
Alegre al darrer ple municipal amb el tema dels barris disseminats i anima a les altres entitats a 
participar al plens per tal de que el polítics escoltin les seves peticions directament. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Macià i pregunta si les instal.lacions de PRODIS a Ca n'Anglada 
també passaran al Vapor Cortès. 
Pren la paraula la Sra. Natividad Sánchez i comenta que si, que la propietat d'on es troba ara 
PRODIS a Ca n'Anglada no els hi renova el contracte i es traslladaran al carrer del Bruc. 
 
Pren de nou la paraula el Sr. Pere Macià i en referència a la situació de la zona de lliure 
circulació de gossos de La Maurina, demana més presencia policial. En referència als projectes 
"La ciutat torna a brotar" i la instal.lació dels hotels d'insectes pregunta si aquests projectes 
continuen actius o no. Pregunta també que ha passat amb la il·luminació de la xemeneia 
Almirall que ha perdut vistositat. Per altra banda pregunta sobre la línea 12 d'autobús de Can 
Palet de Vista Alegre (Flexibus) i demana informació de la freqüència i usuaris i considera la 
possibilitat d'instaurar un servei semblant al barri de La Maurina. 
 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i respon que s'estan posant sancions respecte als 
gossos, demanarà més presència policial. Respecte la sega diferenciada i als hotels d'insectes 
no disposa de la informació però es demanarà i es farà arribar. S'han ampliat els serveis de 
parcs i jardins amb la nova licitació però no té tota la informació. En referència a la il·luminació 
de la xemeneia Almirall, obeeix al canvi del projecte TEI, però es farà la consulta respecte a la 
potència. Sobre la línia flexibus, està sent molt positiva. De fet, s'ha tret l'horari ordinari i s'ha 
posat un horari flexible. Sobre l'itinerari que ja hi havia a Can Palet de Vista Alegre s'ha tret, de 
dilluns a dissabte l'ordinari i s'han posat aquestes hores flexibles en una determinada franja 
horària. 
 
Pren la paraula el Sr. Daniel Utges i comenta que està creixent el número d'usuaris. El 
handicap del flexibus és el propi bus, ja que no puja per segons quins carrers i els mateixos 
problemes hi hauria a La Maurina. La idea és que continuï per sempre aquesta línia. 
 
Pren la paraula el Sr. Pere Macià i comenta que el que demana són les estadístiques per 
viatges. Preu de l'autobús per viatge, que costa el bitllet., quina quantitat de gent l'agafa i qui 
paga la diferencia. Comenta que no es el mateix cas les pendents dels carrers de Can Palet de 
Vista Alegre amb els de La Maurina. S'han de començar a apostar per algunes barriades 
serveis com el flexibus. Demana a l'Ajuntament dades de que realment funciona i que és 
rentable. 
 
Pren la paraula el Sr. Paco Vera i diu que l'Ajuntament no és una empresa i per tant no ha de 
tenir beneficis, ha de donar serveis per als ciutadans. No s'ha de mirar si es rentable o no i La 
Maurina si que te aquesta necessitat d'un flexibus. 
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Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que Creu Roja disposa d'un servei per a 
persones que precisen d'algun tipus de mobilitat. 
 
 
La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
Secretària                    Presidenta 
 
 
 
 
 
 
 
Maria Ángeles Bejarano Trujillo Jennifer Ramírez Porras 
 
 
 
 


